
Skt. Klemens Antenneforening.

Generalforsamling tirsdag den 12. marts 2024 kl. 19.30 i Stenløse Forsamlingshus

Generalforsamlingen havde 58 deltagere med bestyrelse.

Formand Jesper Klaja Jensen bød velkommen. 
Dagsorden ifølge vedtægterne:

1. Valg af dirigent:

Bestyrelsen foreslog Claus Kolin til dirigent. Han blev valgt.
Claus Kolin konstaterede at generalforsamlingen var lovlig indvarslet i henhold til vedtægterne. 

2. Aflæggelse af beretning ved formand Jesper Klaja Jensen:

Siden sidst:
Siden sidste generalforsamling har det været et roligt år, da bl.a. fibernettet nu er blevet etableret i 
vores by. Fibernettet ejes og drives af Norlys og Energi Fyn. Antenneforeningen fortsætter med at 
eje og drive det eksisterende coax-anlæg, som leverer både tv og/eller bredbånd til vores 
medlemmer.

Som et nyt tiltag afholdt YouSee et åbent hus-arrangement i juni 2023. Arrangementet havde til 
formål, at foreningens medlemmer kunne kigge forbi og få gennemgået eksisterende løsninger, 
samt se og høre om de nyheder og muligheder, der kunne tilbydes. En af nyhederne var, at 
foreningens medlemmer nu kan tilbydes mobilabonnementer til attraktive priser. Yderligere 
information om indhold og priser kan findes via foreningens hjemmeside.
Det var rigtig positivt, at arrangementet blev godt besøgt af foreningens medlemmer. 

Udvikling i antenneforeningen:
I henhold til vedtægterne arbejder bestyrelsen for og i medlemmernes interesse, men vi må 
desværre konstatere, at vi bliver færre og færre medlemmer. Vi har tidligere bemærket, at tv-
pakkerne er blevet reguleret ned i de seneste par år, men nu oplever vi desværre også 
medlemsafgang.

2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024
0

100

200

300

400

500

600

700

800

7 30 56 92 142 163 163 174
239

261 257
256

245 234 222 202

225
214 208

210
197 191 173 158

273 231 222 186 158 144
134

113

Pakkefordeling

Digital Grund Mellem Fuld

1



Denne udvikling, eller afvikling, har vi i bestyrelsen haft til debat mange gange i det forgangne år. 
Det er med bekymring vi ser på denne tendens i vores forening, og noget vi arbejder med løbende.

Vi arbejder derfor ihærdigt på at vende denne udvikling og forsat at kunne tilbyde eksisterende 
medlemmer, samt nye medlemmer, gode produkter til gode priser.

Formandens beretning blev godkendt.

3. Aflæggelse af regnskab ved kasserer Leith Olsen:

Regnskabet, som er godkendt af revisionen og bestyrelsen, var udsendt sammen med 
indkaldelsen til generalforsamlingen, blev gennemgået.

Årets resultat er et overskud på 14.515 kr. Egenkapitalen udgør 1.437.751 kr. 
Budget for 2024 blev gennemgået. 
Der blev stillet nogle spørgsmål, som blev besvaret. 

Regnskab og budget blev godkendt.

4. Fastlæggelse af kontingent ved kasserer Leith Olsen:

Bestyrelsen foreslog et kontingent på 220 kr. for 2024, hvilket er uændret i forhold til 2023.
Kontingent blev vedtaget.

Basispakke        Grundpakke      Mellempakke    Fuldpakke
Opkrævning for 2024                                     220                     3.049                   6.178             7.728

Da Copydan ikke på nuværende tidspunkt er færdigforhandlet er opkrævningen på de forskellige 
TV pakker sat efter bedste overbevisning. Hvis der er udsving vil dette blive reguleret i 
opkrævningerne for 2025.

5. Behandling af indkomne forslag

Der var ingen forslag.

6. Valg til bestyrelsen:

På valg var Jesper Klaja Jensen og Leith Olsen
Begge blev genvalgt.

Da det er uhensigtsmæssigt at formanden og kasseren er på valg samtidigt arbejder bestyrelsen 
på en løsning.

7. Valg af revisorer:

Erik Toft-Clausen og Bjarne Ploug blev genvalgt.
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8. Valg af suppleanter for bestyrelsen og revisor:

2 suppleanter til bestyrelsen:

1. suppleant.
Ole Refstrup.

2. suppleant.
Inge Klevang Larsen

1 suppleant til revisor.
Ivan Larsen.

9. Eventuelt:

a. YouSee præsentation ved Christian Limkilde.

Christian informerede om Bland Selv, TV boksen, YouSee Play og gode foreningspriser på internet
og mobil abonnementer.
Christian besvarede mange spørgsmål.

b. Energi Fyn havde meldt afbud. 

Dirigenten Claus Kolin takkede af.

Formand Jesper Klaja Jensen takkede for god ro og orden. 
Takkede ligeledes dirigent Claus Kolin for godt udført arbejde.

Skt. Klemens den 12. marts 2024

For referat: Dirigent:

Poul Wium Claus Kolin

Formand: Kasserer: Medlem: Medlem:

Jesper Klaja Jensen Leith Olsen Per Hansen John Hansen
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